



KIDANE YEMANE &lt;kidane.yemane74@gmail.com&gt;

## Donald Trump's defeat suggestion! Ptah Kidane has thus done the most important thing, and now the future is up to President Biden, whether He destroys it out of selfishness!!!

1 Nachricht

KIDANE YEMANE &lt;kidane.yemane74@gmail.com&gt;

9. Februar 2024 um 05:07

An: BBB <bbb@um.dk>, Jon Clarke <jon@theolivepress.es>, KHALAFM@unhcr.org, Kontakt@zeit.de, Leserservice Berliner Verlag <leserservice@berlinerverlag.com>, News <news@connexionfrance.com>, SUDKH@unhcr.org, advertise@dailypakistan.com.pk, amalango1@gmail.com, anna.agebjorn@thelocal.com, anneje@um.dk, araya.rebecca@gmail.com, ats@ats-group.net, BarrosBebiano@yahoo.com, ben@francetoday.com, bmda@menara.ma, businessnews@chicagotribune.com, cad@noticiasdenavarra.com, catalin.alistari@business-review.eu, cavuto@foxnews.com, chamcom@cc.lu, contact@lasodav.sn, contact@selectps.com, contact@proshareng.com, custserv@nationalpost.com, desk@breakingnews.ie, ebr.magazine@gmail.com, edda.probst@soeder.de, editor@dutchnews.nl, editor@sloveniatimes.com, erst@erst.dk, feedback@businesstimes.co.zw, gdpr.pet@eu.spectrumbrands.com, general@arabnews.com, george.moise@business-review.eu, hatimelias67@gmail.com, helpdesk@businesslive.co.za, iman.atabani.58@gmail.com, info@post.ch, info@dailypakistan.com.pk, info@ifpnews.com, info@stern.de, info@die-norddeutsche.de, info@businessworldng.com, info@rttv.ru, info@allafrica.com, info@chambers.lt, info@sloveniatimes.com, info@news.belgium.be, info@bild.de, katherine@thedanielislandnews.com, klawer@um.dk, Kooperation@belmedia.ch, letters@theaustralian.com.au, letters@washpost.com, letters@suntimes.com, marketing@championethiopia.com, mosnfat.sd@hotmail.com, news@abccolumbia.com, news@ctv.ca, news@kyivpost.com, newswatch@bbc.co.uk, nytnews@nytimes.com, openforum@denverpost.com, post@patentstyret.no, post@pragerzeitung.cz, postmottak@smk.dep.no, postmottak@fin.dep.no, rcabello@indecopi.gob.pe, redaccionweb@ambito.com.ar, redaktion@sueddeutsche.de, rubrica.lettere@repubblica.it, sales@finanzen.net, service@nzz.ch, spiegel@spiegel.de, supplierinvoice@business-sweden.se, support@businessdaynigeria.zendesk.com, team@businessinsider.co.za, tellus@thetimes.co.za, tina.flem@ntb.no, tips@nypost.com, verlag@holderstock-media.de, verlag@wmgruppe.de, voicers@nydailynews.com, wsjcontact@wsj.com, rostelecom@rt.ru, pr@rt.ru, info@amcham.com.al, alqi.kociko@albaniandailynews.com, contact@algeriainvest.com, dg-onda@onda.dz, h.bouzidi@onda.dz, Pablo.MAZARRASA-RODRIGUEZ@eeas.europa.eu, abipco@ab.gov.ag, ricki.camacho@ab.gov.ag, info@abdbank.com, int@aipa.am, armpat@aipa.am, secretariat@petekamutner.am, info@3ecpa.com, kamil.valiyev@dentons.com, gdo@bna.gov.bh, gdnnews@gdnmedia.bh, oped.tbs@gmail.com, reporting@thedailystar.net, tajdin@thedailystar.net, fexpress68@gmail.com, info@pressoffice.gov.bz, info@belizetourismboard.org, aballoeugene@yahoo.fr, info@finances.bj, RR-BEN@imf.org, rmeyer@royalgazette.com, info@bernews.com, commercelapaz@state.gov, enquiries@chandrawatpartners.com, knowhowbih@ebrd.com, publicrelations@bb.org.bw, bbfrancistown@bb.org.bw, commissioner@bvifsc.vg, bvifinance@webershandwick.com, amsolega@yahoo.fr, office.burkinafaso@unido.org, giz-burkina@giz.de, info@opengovpartnership.org, Dinah.mcdougall@trade.gov, lisa.foss@trade.gov, Isabel.valenzuela@trade.gov, Marcelo.orellana@trade.gov, Macarena.marin@trade.gov, lbresky@inapi.cl, inapi@inapi.cl, david@ticotimes.net, info@unem.edu, info@unem.edu.pl, info@buridaci.com, assistdg@buridaci.com, giz-cote-ivoire@giz.de, joerg.maxin@giz.de, office.cotedivoire@unido.org, news@dominicanewsonline.com, registrarofcompanies@dominica.gov.dm, cipoclerk@dominica.gov.dm, hassan\_daher2000@hotmail.fr, odda260416@gmail.com, diriehdhis@yahoo.fr, artem.kovalev@hilti.com, ZarateSC@state.gov, TinajeroSV@state.gov, MeitznerBJ@state.gov, info@just.ee, anuj@feedspot.com, info@advapay.eu, news@fijilive.com, editor@islandsbusiness.com, manager@fijichamber.com, info@businesswire.com, ohebga@worldbank.org, gabonalert@worldbank.org, info@giepa.gm, colleyabdoulie@yahoo.com, info@moj.gov.gm, jcuellar@georgia.org, info@modernghana.com, info@businessghana.com, Office.Accra@trade.gov, business.licensing@gibraltar.gov.gi, info@gibraltarbc.com, info@gibraltarchamberofcommerce.com, gbnnews@spiceisle.com, isha.abraham@gov.gd, hkaamon@yahoo.fr, info@apngbc.org.au, giz-sierra-leone@giz.de, filipeguilhermel@hotmail.com, ysantos@ecowas.int, RR-GNB@imf.org, haitiantimes99@gmail.com, Amb.washington@diplomatie.ht, acastro@hondurasnews.com, businessconference@charltonmediamail.com, news@am730.com.hk, corporatesub@scmp.com, info@hkex.com.hk, letters@jordannews.jo, info@visitjordan.com, director.g@nl.gov.jo, nl@nl.gov.jo, enaam.mutawe@nl.gov.jo, editor@jordantimes.com, nickywatson@ caymannewsservice.com, cicbd@gov.ky, angela.piercy@gov.ky, donna.bush@gov.ky, aliya.dunstan@gov.ky, editor@cambodiadaily.com, hello@kiripost.com, info@ibccambodia.com, eugenebapdom@yahoo.fr, giz-kamerun@giz.de, inter@patent.kg, kanc@adilet.gov.kz, kazakhstan-wipo@adilet.gov.kz, info@astanatimes.com, giz-kasachstan@giz.de, contact@leinonen.kz, info@airmes.pro, office@thekatzgroup.com, BrazzavillePolEcon@state.gov, emmanuel.beaudet@hilti.com, ministerecart@gmail.com, moyamajoe@gmail.com, giz-kongo-rdc@giz.de, jarallah@arabtimesonline.com, circulation@kuwaittimes.com, La\_oso\_rep@jica.go.jp, webmastervientiane@state.gov, info@usaaid.gov, pasts@km.gov.lv, pasts@lrpv.gov.lv, Monrovia-Commerce@state.gov, SheriffAM@state.gov, kamarai@state.gov, Info@thenewdawnliberia.com, Editor@libya-businessnews.com, s\_zaptia@hotmail.com, admin@macaubusiness.com, jreis@macaubusiness.com, Advertise@freemalaysiatoday.com, brian@thestar.com.my, estherng@thestar.com.my, sgchris@thestar.com.my, jagdev@thestar.com.my, business@1500help.mv, info@mbb.org.mt, onenews@onenews.com.mt, pcocks@mediatoday.com.mt, info@businessmauriti.us.org, comd@govmu.org, ct-contact@uptevia.com, editor@monacolife.net, Advertising@monacolife.net, dg.inicc@tv cabo.co.mz, jermaine@namibian.com.na,

newsdesk@thebrief.com.na, info@nepalcopyright.gov.np, updawadi@hotmail.com, info@nepalpress.com, giz-niger@giz.de, giz-nordmazedonien@giz.de, info@ominvest.net, contact@fm.gov.om, hana.almaani@ominvest.net, Timothy.Cannon@trade.gov, Jeane.Zuniga@trade.gov, Diana.Lozano@trade.gov, info@pngbusinessnews.com, diego.troche@intergest.com, info.paraguay@intergest.com, admin@businessnews.com.ph, online@bworldonline.com, apostila@justice.gov.md, giz-ruanda@giz.de, rliroga@gmail.com, Customerservices@solomonstar.com.sb, jamalanga@gmail.com, pro@pacra.org.zm, w.banda@pacra.org.zm, info@mpe.gov.ws, frontdesk@outlooknewspapers.com, silvia.rossi.ubm@pa.sm, mu\_falcon\_insurance\_administration@pwc.com, Laptopscheme@gov.sc, info@gov.kn, Advertise@sknnews.com, office@investstkitts.kn, stluciatimes@gmail.com, accounts@stluciatimes.com, kencod72@yahoo.com, kenneth.codrington@gov.sr, info.bie2021@gmail.com, surinameBusinessInfo@state.gov, akmal.olimshoev85@mail.ru, dushanbe@ecovis.com, news.contact@oecd.org, support@tz.nationmedia.com, ceo@cosota.go.tz, info@cosota.go.tz, cosotatanzania@gmail.com, matangi@matangitonga.to, info@nztbc.org.nz, news@dailypost.vu, byosef@vanuatu.gov.vu, reception@vcci.com.vu, financemail@bahamas.gov.bs, mofgeneral@bahamas.gov.bs, minagriculturemarine@bahamas.gov.bs, info@meidastouch.com, tips@cnn.com, NBCNewsMediaRelations@nbcuni.com, news.tips@abc.com, telespectateurs@arte.tv

Dear Bitcoin Diplomats,

since I now know that Donald Trump is copying my texts 1:1 in order to deceive you, I'm dropping out to be on the safe side, so that he makes mistakes that I would never make if he were left to his own devices. Copying is especially harmful when the imitation relies only on the vision of the original and it is suddenly no longer available at all. One example is "Alexander the Great"; all of his successors wanted to adopt his position because they believed they could copy his works 1:1. However, when he died, they were left to their own devices and completely disoriented. As long as I spread my advice online, Donald Trump does nothing other than cross out my name and put my message back online in a somewhat manipulated form, even though it doesn't come from him at all.

President Biden already knows how to get rid of him. But he needs courage to do so, because otherwise democracy will indeed be over. I am not quitting because I have died, but because I know that my words will be used as ammunition in the wrong hands. That is why I am even obliged to quit now, because otherwise I will have contributed to your miserable future appearing as it should never have appeared. After that, I have no chance of stopping the mega solar storm from occurring from 2025 onwards. However, my imitators have no idea about this magic because they simply copy my texts 1:1 and only wish they had expropriated my magic. For my magic, however, you have to have a pure heart. And that includes knowing when to let go when you realize you are becoming the cause of the problem. When I write to you all again now depends entirely on President Biden's decision. Because if he maintains his current line of lies, the future of democracy looks very bleak. He is just as guilty as Donald Trump, but he is working with African Americans, so he deserves a second chance if he can jump over his shadow of lies. That's why until President Biden realizes himself to do the right thing, I have you my last Donald Trump's Defeat Suggestion!

**Every time the Bitcoin price rises, the likelihood that President Biden will be forced to use the secret Ptah Kidane strategy also increases. There is no other way for President Biden to save democracy than to jump over his own shadow of lies and open the eyes of Americans by doing the right thing that he has been putting off for too long. With every current rise of Bitcoin is the disintegration of the space future, because the copycat Donald Trump doesn't have the solution to the gravity generation machine at all, and is only imitating the true Bitcoin magician 1:1 for the sake of money. And with every current rise of Bitcoin, the probability of the mega solar storm crashing into planet Earth also increases. Thus, it is President Joe Biden's duty to apply the secret Ptah Kidane strategy to fight democracy and racism. His reward will be great once He has jumped over His shadow of lies and opened the eyes of Americans and the global population!!!!**

So I say goodbye to President Joe Biden until the desired truth is found, because only he can stop the lying former President Donald Trump once he has successfully fought the evil within himself. Since I do not perform any magic until this day, except to increase my focus on natural disasters, all Bitcoin motivations spread on the net can never come from me, the true Bitcoin magician. Because my mission is to enable healthy life and travel in space before the super volcanoes start erupting. Because that will be the absolute end of the human species, which is why I was commissioned by the creator god Atum Ra to create the gravity generation machine. And that is the only reason I use my energy of divine magic, and not to help evil to victory. May President Biden come to his senses as soon as possible before He has allowed His fear of doing the right thing to defeat Him!!! Thank you for your understanding!!!

Sincerely yours

Your Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

<https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826>

## **Donald Trump's Niederlage Suggestion! Ptah Kidane hat somit das wichtigste erledigt, und nun liegt die Zukunft an Präsident Biden, ob Er aus Selbstsucht sie zerstört!!**

Sehr geehrte Bitcoin Diplomaten,

da ich nun weiss, dass Donald Trump meine Texte 1:1 kopiert, um Euch zu täuschen, steige ich sicherheitshalber aus, damit Er Fehlern macht, die ich niemals tun würde, wenn Er auf sich selbst gestellt ist. Das Kopieren ist vor allem dann schädlich, wenn das Imitat sich nur auf die Vision des Original verlässt, und es plötzlich keineswegs mehr verfügbar ist. Ein Beispiel ist „Alexander der Grosse“; Alle Seine Nachfolger wollten Seine Position annehmen, weil Sie glaubten, Seine Werke 1:1 übernehmen zu können. Als Er jedoch starb, dann waren Sie auf sich selbst gestellt, und völlig orientierungslos. Solange ich meine Ratschläge im Netz verbreite, tut Donald Trump nichts anderes, als meinen Namen rauszustreichen, und meine Botschaft etwas manipuliert, wieder ins Netz zu setzen, obwohl sie keineswegs von Ihm selbst kommt.

Präsident Biden kennt bereits die Lösung, wie Er Ihn erledigen kann. Dafür braucht Er jedoch Mut, denn ansonsten wird die Demokratie tatsächlich vorbei sein. Ich steige keinesfalls aus, weil ich gestorben bin, sondern weil ich weiss, dass meine Worte als eine Munition in den falschen Händen benutzt wird. Darum bin ich sogar jetzt verpflichtet auszusteigen, weil ich ansonsten mit dazu beigetragen habe, dass Eure miserable Zukunft so erschienen ist, wie Sie keinesfalls hätte erscheinen sollen. Danach habe ich keine Chance mehr das auftreten des Mega Sonnensturms ab dem Jahr 2025 aufzuhalten. Allerdings haben meine Nachahmer keine Ahnung von dieser Magie, weil Sie einfach nur meine Texte 1:1 übernehmen, und sich nur wünschen, damit meine Magie enteignet zu haben. Für meine Magie muss man jedoch ein reines Herz haben. Und dazu gehört auch zu wissen, wann man loslassen muss, wenn man erkennt, die Ursache des Problems zu werden. Wann ich wieder Euch allen wieder schreibe, hängt nun ganz alleine von Präsident Biden's Entscheidung ab. Denn wenn Er Seine aktuelle Lügenlinie beibehält, dann sieht es für die Zukunft der Demokratie sehr düster aus. Er ist zwar genauso schuldig, wie Donald Trump, allerdings arbeitet Er mit den Afroamerikanern zusammen, weshalb Er eine zweite Chance verdient hat, wenn Er über Seiner Lügenschatten springen kann. Darum habe ich Euch bis zur Selbsterkenntnis von Präsident Biden, das Richtige zu tun, meine letzte Donald Trump's Niederlage Suggestion!

**Mit jedem Mal, in dem der Bitcoin Kurs steigt, steigt auch die Wahrscheinlichkeit, dass Präsident Biden gezwungen ist, die geheime Ptah Kidane Strategie anzuwenden. Für Präsident Biden gibt es keinen anderen Ausweg die Demokratie zu retten, als über Seinen eigenen Lügenschatten zu springen, und die Amerikanern die Augen zu öffnen, in dem Er das Richtige tut, die Er zu lange schon vor sich hinausschiebt. Mit jedem aktuellen Aufstieg des Bitcoins ist der Zerfall des Weltraumzukunft's, weil der Nachahmer Donald Trump keinesfalls die Lösung für die Gravitätserzeugungsmaschine hat, und nur des Geldes Wegen den wahren Bitcoin Magier 1:1 imitiert. Und mit jedem aktuellen Aufstieg des Bitcoins, steigt auch zugleich die Wahrscheinlichkeit des wuchtigen Aufpralls des Mega Sonnensturms auf der Planeten Erde. Somit ist es Präsident Joe Biden Pflicht, die geheime Ptah Kidane Strategie anzuwenden, um der Demokratie und den Rassismus zu bekämpfen. Seine Lohn wird großartig sein, sobald Er über Seinen Lügenschatten gesprungen ist, und die Amerikaner und die weltweite Bevölkerung die Augen geöffnet hat!!!**

Somit verabschiede ich mich bis zur gewünschten Wahrheitsfindung von dem Präsident Joe Biden, denn nur Er kann den verlogenen Ex Präsident Donald Trump aufhalten, sobald Er gegen das Böse in sich selbst erfolgreich bekämpft hat. Da ich bis zu diesem Tag keine Magie ausführe, ausser meine Fokussierung auf die Naturkatastrophen zu verstärken, können alle im Netz verbreitete Bitcoin Motivationen niemals von mir, den wahren Bitcoin Magier kommen. Denn meine Mission ist es das gesunde Leben und Reise im Weltall zu ermöglichen, bevor die Supervulkane auszubrechen beginnen. Denn das wird dann das absolute Ende der menschlichen Spezies sein, weshalb ich von den Schöpfergott Atum Ra beauftragt wurde, die Gravitätserzeugungsmaschine herzustellen. Und nur dafür verwende ich auch meine Energie der göttlichen Magie, und keinesfalls um das Böse zum Sieg zu verhelfen. Möge Präsident Biden so schnell wie möglich zur Vernunft kommen, bevor Er zugelassen hat, dass Seine Angst, das Richtige zu tun, Ihn besiegt hat!! Vielen Dank für Euer Verständnis!!

Mit freundlichen Grüßen

Euer Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

09.02.24, 05:07

Gmail - Donald Trump's defeat suggestion! Ptah Kidane has thus done the most important thing, and now the future is up to President Biden, ...

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

<https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826>